
Frederikssund Nord 
 

Hvordan er forældrebestyrelsen blevet inddraget i evalueringen af 
den pædagogiske 

læreplan? 
 

Forældrebestyrelsen er igennem de sidste 2 år blevet bekendt med den styrkede læreplan. Det har løbende 
været et emne på forældrebestyrelsesmøderne. Der er blevet udleveret en pjece til forældrene i bestyrelsen 
omkring, hvordan der kan arbejdes med den styrkede læreplan i forældrebestyrelsen.  

Først i 2020 blev der afholdt forældrebestyrelseskursus for samtlige medlemmer af bestyrelsen. Her var der 
fokus på hvordan, forældrene kunne/skulle inddrages i arbejdet med den styrkede læreplan.  

 

I Frederikssund Nord er der udarbejdet en fælles pædagogisk grundlag for alle børnehusene, som 

bestyrelsen er blevet præsenteret for og har haft mulighed for at kommentere på og byde ind med 
betragtninger og oplevelser fra deres perspektiv.  

Derudover har bestyrelsen besluttet, at de vil se på hvilke elementer af læreplanen de fremadrettet vil 
arbejde videre med 

I efteråret vil det være arbejdet med principper for forældresamarbejde, samarbejde med områdets mulige 
samarbejdspartnere og mad i børnehusene 

 

Grundet Covid-19 har der ikke været afholdt ret mange bestyrelsesmøder i år 2020 og 2021, så 
bestyrelsesarbejdet er sat noget tilbage indtil nu. 

 


